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En kulen oktoberafton samlades 66 bröder för ett nytt möte i vårt fina logehus. 

ÖM Bengt öppnade mötet med att hälsa alla välkomna till dagens möte. Ett särskilt 
välkomnande riktades till en ny medlem i vår loge, broder Christer Thorgren. 
Denna vänafton närvarar två möjliga nya bröder i Apollosalen. 
PS Olle meddelade att en första nominering till utskotten har genomförts. Inga bänkförslag tillkom. 
Protokollet godkändes. 
FS Jan talade om att alla nu är gottstående. 
SkM Olof: Inga utanordningar har gjorts. 
Rapport från kontaktutskott lämnas och två bröder är beroende av sjukvård, men tackar nej till 
kontaktutskott just nu. 
Denna dag anordnades en ballotering för 7 bröder till tredje graden, sanningens grad. 
Detta utföll gynnsamt för samtliga. Reception kommer att hållas 23/10-24. 
Rapport från Storlogen Br Göran Andersson: Vågbrytaren är numera den största logen i distriktet.  
Regler för kraven att vara valbar som undermästare har ändrats. 
PS Olle meddelade att en första nominering till utskotten har gjorts utan att bänkförslag tillkom. 
ÖM Bengt inflikade att representanter för CaPriN kommer att erhålla ett belopp som samlats in  
under våren. 
Broder Anders Axelsson informerade om en resa till Sarpsborg i Norge och där uppleva en 
invigningsgrad. 
Logeläkare Lennart Wilhelmsson informerade om vikten av alla vaccinerar sig mot covid 19 och 
säsongsinfluensa. 
Seniorklubben gästas av broder Sten Hedelin 6/11. Ämnet är "Varbergs utveckling". 
Övning inför tredje graden äger rum i logen 20/10-10.00. 
Kaplans tankar. Br Boo Larsson citerade ur Bernhard Russels bok "Vad är felet med världen". "Varför 
är dumma människor så tvärsäkra och kloka så tveksamma". Ja, det är något att fundera över. 
Öm Bengt avslutade mötet. 
 
I Apollosalen.  
ÖM Bengt hälsade två nya gäster välkomna som förhoppningsvis kan bli nya bröder hos oss. 
 

 
På menyn denna dag stod "Wurst und sauerkraut mit bier". Det är märkligt att olika korvar 
och kål kan smaka så gott. Vi tackar särskilt broder Östen för detta. 
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Två representanter från Caprin, som betyder cancer prostata i Halland, höll en föreläsning 
som väckte många frågor. Några i salen har så klar erfarenhet av denna lömska sjukdom. 
Föreningen har funnits i 20 år.  Föreningen hoppas innerligt på att organiserad testning genomförs. 
Det är svårt att diagnostisera sjukdomen. I Japan förekommer inte prostatacancer medan 

 
Bengt-Åke Carlsson och Conny Nielsen från CaPriN berättar om sin verksamhet 

 
USA och Europa har många drabbade. Ärftligheten är hög och mat och livsstil bidrar negativt. 
Bidraget till CaPriN från logen uppskattades mycket. Genom diverse bidrag får drabbade möjlighet 
att träffa varandra och ordna resor tillsammans. 
 

 
 
ÖM Bengt tackade alla som bidragit till att göra kvällen bra för oss. 
Vid 10-tiden skiljdes vi åt, mätta och belåtna. 
 
Vid pennan 
Gert Karlsson 


